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Van de voorzitter 

Peter Jan van Tuil 

 

Het zal u niet zijn ontgaan: we zijn op weg naar de verkiezingen. In mijn 

vorige bijdrage gaf ik al aan dat voor bestuur en fractie de werkzaamheden 

richting verkiezingen veel eerder begonnen dan de officiële kick-off die we op 

1 februari in het Dish mochten meemaken. 

Vooral de fractiemensen zijn het die op de voorgrond zullen treden, immers 

zij zijn het die het programma aan de man moeten gaan brengen. Daar heb 

ik alle vertrouwen in. Hierbij worden ze gesteund door een enorm goed 

campagne team. Een team van vrijwilligers dat sinds eind vorig jaar 

regelmatig met de fractie bijeenkomt om de campagne handen en voeten te 

geven. De vergaderfrequentie is inmiddels aardig opgeschroefd, op weg 

naar de 3e maart. 

Vrijwilligers, daar draait de campagne voor een groot deel op. Hoe meer 

activiteiten we kunnen ontplooien en hoe meer bijeenkomsten we kunnen 

bezoeken, hoe duidelijker wij ons als Christelijke partij kunnen profileren in 

onze stad. 

Als ik in de rol van voorzitter de gang van zaken zo goed mogelijk probeer te 

volgen, word ik vervuld met dankbaarheid. Dankbaarheid voor de vrijwilligers 

in het campagne team. Een aantal mensen dat belangeloos, uit liefde voor 

de christelijke politiek zich inspant om dit geluid naar de verkiezingen 

versterkt te laten terugkeren. Dankbaarheid voor de fractiemensen die zich 

inzetten om duidelijk te maken waarvoor wij in de politiek staan: het vertalen 

van het Evangelie van Jezus Christus naar concrete, praktische politiek! 

Dankbaarheid voor de grote opkomst die er was op de verkiezingsavond van 

1 februari. In al deze dingen mogen wij onze Hemelse Vader aan het werk 

zien. Die dankbaarheid maakt nederig, niets is vanzelfsprekend.  

 

 

Sla om ---> 
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Langs deze weg wil ik u allemaal oproepen om het werk van deze mensen 

aan onze Vader op te dragen. In de vergadering waar we onze lijsttrekker 

kozen en de kandidatenlijst hebben vastgesteld las ik het gebed van Jabes 

(1 Kronieken 4: 9-10). Iemand die God durfde te vragen om uitbreiding van 

zijn gebied. Ik stond daar in een korte overdenking bij stil. 

Met dat gebed in ons achterhoofd konden wij God in alle vrijheid ook vragen 

of Hij ons wil zegenen en doen groeien in onze stad. Niet in de eerste plaats 

om meer macht, maar omdat wij wanneer we groeien, tot meer zegen voor 

de stad kunnen zijn en het heldere christelijk geluid ook in de raad mag 

worden gehoord. Ik zal u eerlijk bekennen dat het de eerste keer wel wat 

apart was om op deze wijze te bidden. Maar wanneer we zien dat het gebed 

van Jabes werd verhoord, mogen we die schroom ook van ons afwerpen. 

We mogen in alle vrijheid bidden om een groei van de ChristenUnie in de 

gemeenteraad. Laten we er hard aan werken om onder de zegen van God 

op de 3e van de 3e voor die 3e zetel te gaan!  

Werkt en bidt u mee?  
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Een terugblik op de raadsperiode 2006-2010 

Bernard Veldkamp, fractievoorzitter 

 
De raadsperiode zit er bijna op en de campagne is eindelijk losgebarsten. 

Terwijl ik dit typ heb ik net het gezinsdebat achter de rug. Op initiatief van 

minister Rouvoet wordt er een debatestafette gehouden in Nederland. 

Jeugd, jongeren en ouders discussieren verspreid over de hele dag over 

opvoeden. ‟s Avonds heb ik samen met een paar ouders, veel experts en 

een aantal raadsleden gediscussieerd over verantwoordelijkheden en de rol 

van professionals daarbij. Een mooi moment om onze visie op het gezin als 

hoeksteen van de samenleving te bepleiten. Het was goed om te merken 

hoe Rouvoet met zijn beleid het gezin echt op de kaart heeft gezet in 

Nederland. 

Maar de titel van dit stuk is niet voor niets „Een terugblik‟. Aan het einde van 

een raadsperiode is het tijd voor reflectie. Wat waren onze doelen vier jaar 

geleden en wat hebben we gerealiseerd. Bij de verkiezingen van 2006 

haalde de ChristenUnie meer stemmen dan vier jaar daarvoor. Maar 

ondanks deze winst moesten we een zetel inleveren en kwamen we met 

twee zetels terug in de raad als oppositiepartij, vanwege de hogere opkomst. 

In de afgelopen vier jaar zijn we uitgegaan van ons eigen programma 

hebben geprobeerd onze doelen te realiseren door constructief oppositie te 

voeren.  

Een aantal zaken is gerealiseerd. In zijn speech, die ook is opgenomen in 

deze editie van Informatief, gaat Jurgen van Houdt uitgebreid in op onze 

successen. Ik kijk met name positief terug op wat we wisten te bereiken op 

sociaal gebied. Extra ondersteuning voor mantelzorgers, het steunpunt 

vrijwilligers en het openhouden van de Buurtkamers in Zuid. Ook hebben we 

gerelgeld met succes aandacht gevraagd voor verkeersveiligheid in de 

wijken en rond scholen. Tenslotte zijn veel van onze doelen op het gebied 

van duurzaamheid, milieu en economie bereikt.  

 

 

Sla om ---> 
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Ondanks dit, kijk ik aan het einde van de periode terug met gemengde 

gevoelens. Er is vier jaar hard gewerkt door het college en door de raad, 

maar we moeten helaas constateren dat de problemen zich opstapelen voor 

Enschede. De werkloosheid is nog altijd hoog en Enschede staat in de 

sociaal economische index van de Atlas van Nederlandse gemeenten op 

plaats 50 van de 50 grote gemeenten in Nederland. Dat geeft aan dat we het 

slechtst scoren op het gebied van economie. En dat is wel een beetje wrang. 

Werk, werk, werk, was het motto. Maar de praktijk blijkt weerbarstiger. 

Bovendien pakken de donkere wolken van komende bezuinigingen zich al 

samen boven onze stad.  

Ook binnen de gemeente liep het niet altijd even soepel. Zowel vanuit de 

Rekenkamer, vanuit de raad en vanuit de onderzoekscommissie 

Stadsmarketing kwam er kritiek op het slechte communiceren van het 

college van burgemeester en wethouders. Vaak moesten burgers in de krant 

lezen hoe het college reageerde op hun vragen. Ook werd de raad geregeld 

te laat en onvoldoende op de hoogte gebracht. Dit terwijl communicatie 

essentieel is.  

De soap rond de eventuele doorstart van de luchthaven draagt ook niet bij 

aan het vertrouwen van de burger in de overheid. De ChristenUnie 

Enschede was voor een invulling met een werkende luchthaven, de 

economische problemen van onze stad wogen in dit specifieke geval voor 

ons zwaarder dan het extra belasten van het milieu. Het alternatief met een 

combinatie van Zorg en Toerisme voegde bovendien te weinig toe aan de 

economie van onze stad en we betwijfelen of de zorgpartners bereid waren 

te investeren. Zij investeren al honderden miljoenen in de vernieuwing van 

het MST en de gezondheidsboulevard in Hengelo. Het is alleen wel erg 

jammer dat een eventuele doorstart nu via de achterkamertjes van 

Provinciale Staten werd geregeld. Dat is een soort politiek waar wij niet voor 

staan. 

De andere kant van de medaille is wel dat er genoeg uitdaging overblijft voor 

de komende raadsperiode. Namens de fractie wil ik u hartelijk bedanken 

voor uw steun in de afgelopen vier jaar. Als christenen in de politiek beseffen 

we dat de bloei van onze gemeente afhangt van de zegen van God. We zien 

uit naar de komende vier jaar.   
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Column: Vergezicht 

Arie Slob, fractievoorzitter tweede kamer 

 

Begin januari stond ik in de open lucht boven op het dak van een 

kantoorgebouw bij het NS-station Amersfoort. Er lag sneeuw op het dak en 

het was ontzettend koud. Maar het uitzicht was voortreffelijk en maakte veel 

goed. Ik keek uit over de stad waar ooit GPV-voorman Pieter Jongeling 

woonde. De stad van voormalig-Eerste Kamerlid Jurn de Vries. De stad waar 

het partijbureau staat. De stad waar ik begin jaren tachtig als student aan de 

Evangelische Hogeschool kwam te wonen. In deze stad heb ik talloze 

leerlingen mogen onderwijzen aan de Guido de Brès. In deze stad staat het 

eerste huis van mijn vrouw Marjette en mij. Onze oudste kinderen, Esther en 

Aron, zijn er geboren. 

Herinneringen kun je koesteren. Ik heb dat in deze tijd ook met de 

ChristenUnie. De viering van het tienjarig jubileum van de ChristenUnie 

neemt je gedachten mee naar de beginjaren, die ik zeer intensief 

meemaakte. Wat was de vorming van de ChristenUnie een mooi moment. 

Rillingen liepen over mijn rug toen we in Ede het „Samen in de naam van 

Jezus‟ zongen. Inderdaad, sámen wilden we in de politiek Jezus Christus 

navolgen. We hadden eenheid gevonden; daar ging een geweldig getuigenis 

vanuit.  

Herinneringen ophalen is goed, maar je moet er niet in vast blijven zitten. De 

tijd tikt door. Onze verantwoordelijkheden liggen in het hier en nu. En in de 

toekomst. Waar willen we heen met onze gemeente, stad en land? Waar 

willen we heen met de ChristenUnie? De toekomst ligt in Gods hand. Dat 

geeft rust en houvast. ChristenUnie-politici hebben in veel steden en ook 

landelijk een goede naam opgebouwd. We zijn herkenbaar als uitgesproken 

christelijke partij met een duidelijk christelijk-sociaal profiel. Van ons mag 

verwacht worden dat we ontwikkelingen in de samenleving goed volgen. En 

dat we met een open houding nadenken over politieke antwoorden op 

maatschappelijke problemen.  

 

Sla om --->  
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Ik geniet van al die jongeren die actief zijn binnen onze partij, het is mijn 

wens dat zij de partij blijven versterken. Het is onze toekomst. Boven alles 

hoop ik op ChristenUnie-politici die zich als christen geroepen weten hun 

werk in de politiek te doen. Een levende band met Hem in wiens dienst we 

staan is daarbij cruciaal. Laat dat ons voortdurende gebed zijn. Gedragen 

door gebed kunnen we met een gerust hart de toekomst in. Mijn visie begint 

en eindigt bij Hem; het is mijn beste vergezicht. 

 

Interview met onze jonge lijsttrekker: Jurgen van 

Houdt 
 

De lijsttrekker van de ChristenUnie bij de komende verkiezingen is Jurgen 

van Houdt. De redactie van Informatief heeft een interview met hem 

gehouden. Centrale vraag in dit interview was: wie is Jurgen van Houdt? 

Onze lijsttrekker is met 

28 jaar veruit de jongste 

lijsttrekker van 

Enschede. Hij is 

getrouwd met Alída en 

hoopt begin juli voor het 

eerst vader te worden. 

Jurgen is van jongsaf aan 

woonachtig in Enschede, 

toen zijn vader predikant 

werd van de Noorderkerk 

aan de Lasondersingel. Hij bezocht de gereformeerde basisschool de 

Elshof, voor sommigen beter bekend als de 4
e
 school met de Bijbel, of de 

Fontein. Vervolgens is hij naar het Greijdanus College gegaan. Eerst drie 

jaar aan de Lijsterstraat en vervolgens drie jaar in Zwolle.  

Na het behalen van zijn VWO diploma is Jurgen Bestuurskunde gaan 

studeren aan de Universiteit Twente. In 2006 is hij bij deze opleiding 

afgestudeerd. Sinds dat jaar mocht Jurgen ook in de fractie actief zijn als 

achtereenvolgens commissielid, „zwangerschapsverlofsraadslid‟ en 
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waarnemend fractievoorzitter. Sinds september 2008 zit Jurgen definitief 

namens de ChristenUnie in de gemeenteraad. Naast zijn raadslidmaatschap 

is hij werkzaam als adviseur bij een landelijk adviesbureau gericht op 

beleidsadvies, subsidieadvies en projectmanagement voor overheden. Deze 

beide functies versterken elkaar op een mooie wijze. 

Jurgen is sinds 2001 actief in de steunfractie. Enerzijds vanwege de 

aansprekende bijdrage van de ChristenUnie destijds in het 

„vuurwerkrampdebat‟ en anderzijds vanuit de overtuiging dat we als 

christenen de verantwoordelijkheid hebben om actief te zijn in de 

samenleving. Graag wil hij vanuit zijn geloof, dienstbaar zijn aan de 

Enschedese samenleving. 

Jurgen is van 2002-2004 vice-voorzitter geweest van het landelijk bestuur 

van Perspectief, ChristenUnie-jongeren. Hij maakt nu deel uit van hun 

kopgroep van kandidaten voor de gemeenteraadsverkiezingen. Hiermee wil 

Perspectief aandacht vragen voor het belang van jongeren in de politiek. In 

dat kader kun je Jurgen door Enschede zien fietsen op een eigentijdse, 

stabiele ChristenUnie bakfiets. Goed voor zijn conditie, naast al dat 

vergaderen. Jurgen is verder docent bij de ChristenUnie kaderschool en is 

als commissielid van de ChristenUnie actief binnen het Waterschap Regge 

en Dinkel. 

Ook de komende periode wil Jurgen graag, geïnspireerd door zijn geloof, 

bijdragen aan een dienstbare overheid, een duurzame leefomgeving en een 

bloeiende samenleving. Hij hoopt daarbij op een groei van de ChristenUnie 

in de gemeenteraad en ziet dit in vertrouwen tegemoet. De ChristenUnie 

heeft immers een goede boodschap.  

Jurgen is blij en dankbaar dat hij de ChristenUnie de komende verkiezingen 

mag leiden. Er is geen met de ChristenUnie vergelijkbare christelijk-sociale 

partij. De ChristenUnie is gewoon ChristenUnieK. Bij een groei van D66 en 

de VVD, zal juist een grote ChristenUnie als helder christelijk geluid in de 

raad noodzakelijk zijn. Jurgen vind het fantastisch om dat, Deo Volente na de 

verkiezingen, met een hopelijk vergrote fractie, namens velen vorm te 

mogen geven. 
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Speech van onze lijsttrekker 

Zoals gehouden op 1 februari 2010 tijdens de verkiezingsavond 

 

Wat is het fijn, beste mensen, dat we vanavond met zovelen bij elkaar mogen 

zijn! Ook met zoveel jongeren, wat gaaf dat jullie er zijn! We zijn de avond 

met God begonnen, hebben een prachtige speech gehoord van onze 

Minister en mogen genieten van de ontmoeting met elkaar. Ik weet niet hoe 

het u vergaat, maar persoonlijk ervaar ik deze avond als buitengewoon 

inspirerend en stimulerend. Een goed begin van een maand, waarin we extra 

mogen benadrukken, waar wij als ChristenUnie voor staan. Het vertalen van 

het Evangelie van Jezus Christus naar concrete, praktische politiek! 

Immers Deo Volente woensdag 3 maart 2010 is het weer zover. Dan mag u 

gebruik gaan maken van uw recht om uw stem uit te brengen. De 

ChristenUnie is er dan ook voor u! Ook in moeilijke tijden, willen wij als 

christelijk-sociale partij, de handen uit de mouwen steken en ons inzetten 

voor u en voor Enschede. Dat doen wij vanuit onze christelijke overtuiging en 

vanuit onze persoonlijke betrokkenheid bij de samenleving. 

Binnen het sterk in beweging zijnde politieke veld, waar partijen als we de 

peilingen moeten geloven, in één klap veel zetels kunnen winnen en 

verliezen, geldt de ChristenUnie als een stabiele en betrokken partij. Dat 

komt omdat wij ons bij de keuzes die we maken, funderen op de Bijbel. Het 

geïnspireerde en inspirerende Woord van God. Dat ook voor het politieke 

leven zoveel wijsheid bevat. Dankzij dat anker en kompas zijn wij niet rechts 

en niet links, maar zijn wij christelijk-sociaal! 

Voor ik ons programma voor de komende periode wil toelichten, wil ik graag 

met u terugkijken op de afgelopen periode. Wat hebben we zoal 

gerealiseerd? U begrijpt, eigenlijk is dat teveel om op te noemen, maar ik wil 

toch graag op een aantal zaken ingaan. 

De afgelopen vier jaar hebben we geprobeerd onze doelen te realiseren door 

constructief oppositie te voeren. Door met eigen voorstellen te komen, is het 

ons gelukt extra ondersteuning te realiseren voor mantelzorgers, de 

Buurtkamers in Enschede Zuid, die eenzaamheid bestrijden en integratie 

bevorderen, open te houden, een steunpunt vrijwilligers te starten, aandacht  
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te krijgen voor de zorg voor ex-gedetineerden en duidelijker kaders te stellen 

voor het wijkwelzijnswerk. De overdekte fietsenstalling bij het Centraal 

Station, een van de speerpunten in onze vorige campagne, werd recentelijk 

voltooid. 

Daarnaast hebben we ons ingezet voor de kwaliteit van de woon- en 

leefomgeving. We hebben geregeld aandacht gevraagd voor de 

verkeersveiligheid op onder andere de Vliegveldweg, de Knalhutteweg, het 

Oosterveld en de Horstlindelaan, ter hoogte van voetbalvereniging Achilles. 

Meerdere keren heeft dit geleid tot aanpassingen van de situatie.  

We hebben verder bedongen dat minimaal 30% van de nieuwe woningen 

levensloopbestendig moet zijn. Hierdoor kunnen ouderen langer in hun wijk 

blijven wonen.  

Om de voor Enschede zo noodzakelijke nieuwe werkgelegenheid te 

stimuleren, heeft de ChristenUnie ingestemd met de plannen voor het 

Kennispark. Hoewel wij het betreuren dat dit besluit werd gekoppeld aan de 

sloop van het viaduct bij de Universiteit Twente. Daarnaast konden onze 

voorstellen op het gebied van toerisme en schone energie rekenen op steun 

van de raad.  

Tenslotte heeft de ChristenUnie zich hard gemaakt voor de aanpak van 

verslaving en het gedoogbeleid. Zo is er op ons initiatief een 

voorlichtingscampagne op scholen gestart, om jongeren te wijzen op de 

gevolgen van verslaving aan alcohol en drugs. Ook hebben we aandacht 

gevraagd voor naleving van het afstandscriterium van coffeeshops in de 

omgeving van scholen. Als christelijk-sociale partij kunnen en willen wij ons 

er niet bij neerleggen dat mensen door hun verslaving kapot worden 

gemaakt. Dat is één van de zaken die ons onderscheiden van alle andere 

partijen in de raad. Niet de achterdeur van de coffeeshops moet open, maar 

de voordeur moet dicht!  

 

Sla om ---> 
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Ook hebben we ons ingezet voor de ruimte voor christenen in onze stad, 

bijvoorbeeld met betrekking tot de zondagsrust en recentelijk nog het betaald 

parkeren op zondag. Op principiële punten stonden wij alleen in de raad, 

maar de ChristenUnie zal zich hiervoor in blijven zetten. Zodat het christelijk 

geluid ook in de Enschedese raad mag worden gehoord!  Van „strategisch 

stemmen‟ kan geen sprake zijn, want er is geen met de ChristenUnie 

vergelijkbare christelijk-sociale partij. De ChristenUnie is, om met André 

Rouvoet te spreken, ChristenUnieK. Bij een groei van D66 en de VVD, is juist 

een grote ChristenUnie als helder christelijk geluid: strategisch én 

noodzakelijk.    

In de rubriek Verkiezingspraat van de Tubantia zei Herman ten Heuw het 

laatst treffend: Het is belangrijk dat het christelijk geluid doorklinkt in de 

politiek. Dat vond ik bemoedigend om te lezen, want daarvoor zitten wij er 

inderdaad! De komende periode willen wij dan ook staan voor: een 

dienstbare overheid, een duurzame leefomgeving en een bloeiende 

samenleving.  

1. Dienstbare overheid 

De afgelopen jaren zijn allerlei taken overgedragen van het Rijk naar de 

gemeente. Enschede staat voor de uitdaging deze versterkte positie om te 

zetten in resultaat. Dat vraagt om een dienstbare overheid. De gemeente 

moet een bondgenoot zijn. Dat betekent niet mensen plat knuffelen of 

betuttelen. Dat betekent wel verantwoordelijkheden in de samenleving laten 

of daar terugleggen. De gemeente ondersteunt, faciliteert en stelt grenzen 

waar nodig.  

Wij hebben dan ook de volgende speerpunten voor de komende periode 

geformuleerd. 

Een dienstbaar Enschedees gemeentebestuur: 

• informeert burgers en belanghebbenden over plannen, voordat ze worden 
gepubliceerd 

• bespreekt klachten die door burgers worden ingediend en werkt met hen 
aan oplossingen 

• experimenteert met nieuwe vormen van burgerparticipatie en voert Buurt in 
Actie structureel uit in heel Enschede 
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• gaat criminaliteit en overlast tegen door een duidelijke handhaving van 
wetten en normen 

• treedt hard op tegen mensenhandel, loverboys, wietplantages en huiselijk 
geweld 

• gaat zorgvuldig om met gemeenschapsgeld en denkt hierbij ook aan de 
lange termijn 

• is transparant in het verlenen en handhaven van subsidies en 
vergunningen.  

 

2. Duurzame leefomgeving 

Een centraal begrip voor de ChristenUnie is verantwoordelijkheid. 

Verantwoordelijkheid voor mensen en voor de inrichting van de 

samenleving, maar ook verantwoordelijkheid voor natuur en milieu. Ook dat 

is christelijk-sociaal! De ChristenUnie hecht bijzondere waarde aan een 

duurzame leefomgeving. Wij willen als goede rentmeesters op een 

verantwoordelijke, dus duurzame manier omgaan met de schepping. Dat 

bepaalt onze keuzes op terreinen als wonen en leven, natuur, milieu en 

klimaat, maar ook op het gebied van mobiliteit en economie. Wij zijn de 

beheerders van Gods schepping, niet de verbruikers ervan!  

Wij hebben dan ook de volgende speerpunten voor de komende periode 

geformuleerd.  

In een duurzame Enschedese leefomgeving: 

• bouwen we duurzaam en energiezuinig en voor een deel 
levensloopbestendig  

• ligt geen zwerfafval en hondenpoep op straat en werkt de energiezuinige 
straatverlichting 

• proberen we verspilling van energie met elkaar tegen te gaan en geven we 
ruim baan aan alternatieve energiebronnen 

• gaat het bij ruimtelijke ontwikkelingen niet om de kwantiteit, maar om de 
kwaliteit, dus maken we een pas op de plaats met de Usseler Es 

• stimuleren we het gebruik van de fiets en het openbaar vervoer en 
voorkomen we onnodig filerijden met de auto. 

Sla om ---> 
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3. Bloeiende samenleving 

Onze samenleving is erbij gebaat dat er aandacht is voor het gezamenlijke, 

voor wat bindt. Wij willen vanuit onze Bijbelse opdracht graag meewerken 

aan een bloeiende samenleving, waarin we omzien naar elkaar. Er moet 

worden geïnvesteerd in een samenleving met samenhang. Niemand leeft 

voor zichzelf en niemand mag aan zijn eigen lot worden overgelaten. 

Mensen komen tot bloei als ze zich voor elkaar verantwoordelijk voelen en 

zorg dragen voor elkaar. We zetten ons daarom in voor jeugd en gezin, zorg 

en welzijn. De ChristenUnie wil zich inzetten voor gemeentelijke 

voorzieningen die noodzakelijk zijn voor de kwetsbaren in onze samenleving 

en onmenselijke situaties van verslaving, armoede en eenzaamheid, 

tegengaan en voorkomen.  

Wij hebben dan ook de volgende speerpunten voor de komende periode 

geformuleerd.  

In een bloeiende Enschedese samenleving: 

• geven we ruim baan aan gemeenschappen waarin zorg en 
verantwoordelijkheid opbloeien, zoals het gezin als hoeksteen van de 
samenleving 

• hebben we oog voor de medemens en zijn welzijn, dus zorgen we goed 
voor vrijwilligers en mantelzorgers  

• gedogen we geen shops die verslavende middelen verkopen die lichaam 
en geest kapot maken  

• doet iedereen (blijvend) mee op een manier die past bij zijn of haar 
mogelijkheden  

• behouden we belangrijke samenbindende voorzieningen als buurtkamers, 
kinderboerderijen en bibliotheken 

• is de zondag een heerlijk rustpunt in de week, waarop winkels zijn gesloten 
en je gratis parkeert. 
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Stabiel, Betrokken, ChristenUnie 

Onze verkiezingsleus Stabiel, Betrokken, ChristenUnie, vat het mooi samen. 

De ChristenUnie is een stabiele partij die verantwoordelijkheid op zich kan 

en wil nemen en bereid is om verantwoordelijkheid te geven. Wij zijn een 

betrouwbare partij met een boodschap waarop mensen kunnen bouwen, 

zeker ook in tijden van crises.  

Daarnaast zijn wij een 

betrokken partij die dicht bij 

mensen wil staan en gericht 

is op samenwerken. Wij zijn 

een partij die dienstbaar wil 

zijn aan de samenleving en 

zich inzet voor een duurzaam 

en bloeiend Enschede.  

De politiek kan echter niet 

alles oplossen. We hebben 

elkaar nodig. Samen kunnen 

we iets moois van Enschede 

maken. Wij zullen daar ook 

de komende periode weer 

alles aan doen, daar kunt u 

van op aan! 

Maar enkel samen kunnen we het niet doen. Wat de toekomst ook zal 

brengen, we willen ons laten leiden door Gods hand. Als christenen in de 

politiek beseffen we dat de bloei van onze gemeente afhangt van Zijn zegen!  
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Verslag start verkiezingscampagne 

bezoek Minister Eimert van Middelkoop op 1 februari 2010 aan 

Enschede 

 

Op 1 februari jl. is de verkiezingscampagne van de ChristenUnie Enschede 

van start gegaan. Op dit moment is de ChristenUnie met twee personen in de 

raad vertegenwoordigd. De wens is dat de komende periode deze fractie 

versterkt mag worden met een derde man: Wim Tekkelenburg.  

Voor deze aftrap was als speciale gast Minister Eimert van Middelkoop 

uitgenodigd. Voorafgaand aan de openbare avond vond een diner plaats met 

de Minister, de burgemeester van Enschede (dhr. P. den Oudsten), enkele 

afgevaardigden van de locale en regionale ChristenUnie en tot slot ook een 

aantal inwoners uit Enschede die in verschillende werkvelden actief zijn (bijv. 

onderwijs en zorg). 

Na dit diner volgde een afwisselende en inspirerende avond. De Minister liet 

zien dat vertegenwoordigers van de ChristenUnie een zeer stabiele factor in 

de landelijke en plaatselijke politiek kunnen zijn. Niet alleen in de 

oppositierol, maar juist ook als lid van een coalitiepartij die 

bestuursverantwoordelijkheid draagt.  

Het argument „jullie zijn zo klein en daarom stem ik maar op een andere 

partij‟, is in de praktijk gelogenstraft! 

Door politiek te voeren die is geïnspireerd op de Bijbel is de ChristenUnie 

een sociale partij, die opkomt voor de zwakken, alle burgers van Nederland 

respecteert en tot slot ook haar verantwoordelijkheid in het buitenland niet 

ontloopt. Dit laatste niet alleen als het gaat om de inzet van onze krijgsmacht 

maar ook in ontwikkelingssamenwerking. 

De Minister is er trots op dat „zijn krijgsmacht‟ op zoveel plekken in de wereld 

een bijdrage kan leveren aan stabiliteit. Deze inzet kan ook het eigen belang 

dienen: bijvoorbeeld het beschermen van economische belangen bij het 

bestrijden van piraterij.  
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Wat betreft de luchthavenontwikkeling Twente vertelde de Minister dat deze 

luchthaven voor zijn ministerie tot „de geschiedenis‟ behoort en dat zijn 

collega Minister Eurlings nu het aanspreekpunt is. 

 

Na de pauze konden de ca. 100 bezoekers kennismaken met de nummer 

één van de lijst: Jurgen van Houdt. Hij blijkt ondanks zijn jonge leeftijd al de 

nodige politieke ervaring te hebben opgedaan.  

Op de keuzemogelijkheid „olifant of kameleon‟ gaf hij aan zich meer te 

herkennen in de olifant. Een politicus moet namelijk stabiel zijn, maar zeker 

ook over een dikke huid beschikken en niet elke keer van kleur veranderen, 

zoals een kameleon! Het dilemma „rood of blauw‟ was ook snel opgelost. Er 

gaat niets boven ChristenUnie-blauw en het mag best wat minder „rood‟ in 

Enschede. 

Daarna vroeg Bernard Veldkamp (nummer 2 op de lijst) via een aantal 

stellingen de aanwezigen hoe zij over een aantal zaken zo hun gedachten 

hadden. Er was geen enkele draagvlak voor het uitbreiden van betaald 

parkeren in de binnenstad en ook vonden de aanwezigen dat het beter was 

om niet verder te bezuinigen op voorzieningen voor werkloze inwoners. 

Sla om ---> 
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De avond werd afgesloten met een inspirerende speech van Jurgen van 

Houdt (zie pagina 10). Hij begon met een terugblik: wat heeft de 

ChristenUnie de afgelopen jaren bereikt. Er is bijvoorbeeld op diverse punten 

in de stad verbetering van de verkeersveiligheid gerealiseerd, op het 

stationsplein staat nu een mooie overdekte rijwielstalling en ook het 

steunpunt vrijwilligers past in dit rijtje. 

De komende vier jaren wil de ChristenUnie Enschede zich richten op drie 

velden:  

1. een dienstbare overheid: de overheid is er om criminaliteit en overlast 

tegen te gaan. Het gedoogbeleid is de CU een doorn in het oog. 

2. een duurzame leefomgeving: bijv. verantwoord omgaan met de natuur en 

gebruik maken van duurzame energie. 

3. een bloeiende samenleving: inwoners van Enschede moeten niet aan hun 

lot worden overgelaten. De CU zet zich daarom in voor jeugd en gezin, zorg 

en welzijn. 

Deze punten zijn ook verder uitgewerkt in het verkiezingsprogramma. Na 

afloop kon onder het genot van een drankje nog wat worden nagepraat. 

 



19 

ChristenUnie Kandidaten 2010 
 

1. Jurgen van Houdt 
Van jongs af aan ben ik woonachtig in Enschede, en nu 

mag ik me nadrukkelijk betrokken voelen bij het politieke 

geluid van de stad. Aan de Universiteit Twente heb ik 

Bestuurskunde gestudeerd en ben ik ook afgestudeerd. 

Op dit moment ben ik werkzaam voor een adviesbureau 

gericht op beleidsadvies, subsidieadvies en 

projectmanagement voor overheden in Almelo.  

Al gedurende mijn studie Bestuurskunde heb ik vanuit de overtuiging dat 

christenen de verantwoordelijkheid hebben om actief te zijn in de 

samenleving, ervoor gekozen om het werk van de ChristenUnie Enschede te 

ondersteunen. Vanuit mijn christelijke geloofsovertuiging wil ik bijdragen aan 

het bestuur van de  stad. Vanaf 2001 ben ik dan ook met veel plezier actief 

in de fractie. Dit eerst als steunfractielid en na de verkiezingen in 2006 

achtereenvolgens als commissielid, eerste zwangerschapsverlofsraadslid 

van Nederland en sinds 2008 als raadslid. Daarnaast was ik bijna drie jaar 

actief in het landelijk bestuur van PerspectieF. Mijn  interesses gaan vooral 

uit naar bestuurlijke, economische en juridische zaken. Bij de komende 

gemeenteraadsverkiezingen mag ik namens de ChristenUnie de jongste 

lijsttrekker van Enschede zijn. 

2. Bernard Veldkamp 
Op 22 mei 1973 ben ik geboren in Wapenveld, een klein 

dorpje op de Veluwe. Sinds 1991 woon ik in Enschede. 

Hier heb ik wiskunde gestudeerd en werk ik nu al 

weer dertien jaar aan de UT, bij de faculteit 

Gedragswetenschappen. Ik ben getrouwd met Rolinda. 

Samen hebben we twee zoons, Joël en Renzo, en een 

dochter Meike. We zijn lid van de Gereformeerde Kerk 

(vrijgemaakt) van Enschede-Zuid. 

In 1999 ben ik actief geworden binnen de fractie van in eerste instantie het 

GPV en later de ChristenUnie. In het begin heb ik veel samengewerkt met 

Tymon de Weger en daarna met Hadassa Meijer. De afgelopen vier jaar ben 
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ik fractievoorzitter geweest. Ik vind het een enorme uitdaging om als christen 

een bijdrage te leveren aan de maatschappij en verantwoordelijkheid te 

nemen in de gemeenteraad. Binnen een kleine fractie als die van de 

ChristenUnie moet je behoorlijk allround zijn, maar inhoudelijk gaat mijn 

interesse vooral uit naar onderwijs, economie, zorg en welzijn. 

3. Wim Tekkelenburg 
Ik ben Wim Tekkelenburg 48 jaar oud en getrouwd met 

Saskia Rompelman, samen hebben wij 4 kinderen. Ik ben 

werkzaam bij DHL Express in Hengelo als Supervisor. 

Afgelopen raadsperiode ben ik actief betrokken 

geraakt bij de fractie van de ChristenUnie Enschede. Een 

periode waarin de fractie behoorlijk op de proef werd 

gesteld. Zo kregen wij te maken met het vertrek van de 

raadsleden Tymon De Weger en Hadassa Meijer. Hadassa eerst door 

zwangerschapsverlof, maar later in de periode verliet ook zij permanent 

Enschede. 

De ChristenUnie Enschede heeft in de afgelopen periode, waaronder ook ik, 

regelmatig bij beëdigingen in de raadszaal de woorden  “Zo waarlijk helpe 

mij God Almachtig” mogen uitspreken, maar wat nog belangrijker is, ook 

mogen ervaren. Ervaren, omdat wij als partij in staat zijn gebleken de 

politieke verantwoordelijkheid op ons te nemen en het werk te continueren. 

Ik mag als commissielid van de ChristenUnie het woordvoeren in 

Stadsdeelvergaderingen van de Stadsdelen Noord, Oost en West en bij 

afwezigheid, van één van onze raadsleden, dat ook doen in de Stedelijke 

commissie. Dit betekent veel overleg in de fractievergaderingen over wat er 

op de agenda staat van de door de gemeente belegde vergaderingen en hoe 

wij hiermee om moeten gaan vanuit onze christelijke standpunten. 

4. Han ter Horst 
Ik ben getrouwd met Ine en vader van vier kinderen en 

grootvader van een kleinzoon. Mijn leeftijd is 50 jaar en ik 

ben geboren en getogen in Enschede. Na m‟n studietijd 

heb ik zes jaar gewerkt in Den Haag: vier jaar bij het 

Centraal Planbureau (CPB) en twee jaar bij het Ministerie 
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van Economische Zaken. Ik heb bedrijfseconomie gestudeerd aan de 

Erasmus Universiteit te Rotterdam en ben nu werkzaam als European 

controller bij Ashworth Jonge Poerink te Enschede. 

In het verleden heb ik ondersteuning gegeven op het financiële vlak aan de 

SGP/RPF/GPV fractie in Den Haag. Op dat gebied liggen mijn competenties 

en heb ik de afgelopen vier jaar mijn bijdrage geleverd aan de 

ChristenUnie-fractie in Enschede. 

Ik vind het belangrijk dat wij een goede campagne gaan voeren voor de 

gemeenteraadsverkiezingen met als doel drie zetels in de gemeenteraad 

voor de CU. Wellicht kunnen we dan ook weer een rol spelen in de 

coalitieonderhandelingen, om vervolgens medeverantwoordelijk te zijn voor 

een sociaal beleid in onze stad. 

5. Henri de Roode 
Ik ben getrouwd met Hetty en samen hebben wij één 

dochter, Lisan. Sinds een jaar of vier actief betrokken bij 

de ChristenUnie in Enschede, met name in het bestuur 

maar ook richting de fractie. In het dagelijks leven ben ik 

werkzaam als contract manager bij Atos Origin, één van 

de grotere IT bedrijven in Nederland.  Daarnaast ben ik op 

dit moment ouderling binnen de Nederlands 

Gereformeerde Kerk in Enschede en tevens voorzitter van 

de kerkenraad. Hobby‟s? Lezen, volgen van de politiek., etc. , maar ben 

sinds enig tijd ook weer actief met voetballen, maar nu lekker droog en warm 

in een zaal! (Mis natuurlijk wel de “geur van gras”! ) 

Waarom ik actief wil zijn binnen de ChristenUnie in Enschede? We hebben 

een Bijbelse opdracht om waar mogelijk verantwoordelijkheid te nemen in 

deze wereld, ook in maatschappelijk opzicht hier in onze eigen stad en naar 

onze medemens! De ChristenUnie biedt mij de mogelijkheid om vanuit een 

groep van gelijkgezinden aan deze verantwoordelijkheid handen en voeten 

te geven. 
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6. Arjan Hof 
31 jaar geleden ben ik in Enschede geboren en groeide ik op aan de 

Europalaan (later op de Helmerhoek). Na een tijd van studie en oriëntatie 

heb ik  als bedrijfsleider in diverse Enschedese winkels gewerkt. 

Na m‟n trouwen in 2003 zijn we gaan wonen in het Brabantse Best, vanwaar 

ik als unit-businessmanager voor een Duitse bouwgigant  in België aan de 

slag ging. In het voorjaar van 2008 zijn we weer terug gekeerd op het 

Enschedese honk. Als Salesmanager kan ik goed vanuit Enschede mijn 

werkzaamheden verrichten. Ik ben getrouwd met Lieke en samen hebben 

we 2 kinderen (leuk om te vertellen: de derde is op komst…) 

In Best ben ik actief geweest in een verkennende fase om een CU afdeling 

op te starten. Treffend is het om te zien dat de CU in Enschede goed 

gestoeld is! Ik geef graag gestalte aan mijn christelijke identiteit. In zowel 

Enschede als Best ben/was ik als ouderling lid van een gereformeerde 

kerkenraad. Die christelijke identiteit is ook mijn drijfveer om maatschappelijk 

betrokken te zijn. De ChristenUnie zal voor mij een goede organisatie 

kunnen zijn om deze identiteit in de samenleving gestalte te geven. Immers, 

dat is heilzaam voor allen. 

7. Gerda Dekker-Meijer 
Ik ben bijna 42 jaar, getrouwd en moeder van 4 kinderen in de leeftijd van 11 

tot en met 17 jaar. 

Naast het moederschap ben ik werkzaam bij Regio Twente. Mijn functie is 

adviseur mobiliteit. Regio Twente is opdrachtgever voor het Openbaar 

Vervoer. Ik heb o.a. als aandachtsvelden: sociale veiligheid in het OV en 

toegankelijkheid (m.n. voor minder validen) van het OV. 

Als belijdend christen ben ik lid van de Nederlands Gereformeerde Kerk in 

Enschede. In deze gemeente draag ik mijn steentje bij door actief te zijn in de 

Communicatie Commissie. Zo hebben we recent een nieuwe website 

gemaakt voor onze gemeente. Deze site is zeker een bezoek waard. 

Wat mij betreft is de ChristenUnie onmisbaar in Enschede. Een christelijk 

geluid in de politiek is goed voor de hele samenleving. Want ik vertrouw erop 
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dat Gods Woord heilzaam is voor iedereen en ik ben erg blij dat we politici 

hebben die zich door dat Woord laten inspireren. 

8. Jan Dubbeldam 
Geboren op 22 Augustus 1956 in Enschede. Na de lagere school heb ik de 

Lagere en Middelbare Landbouwschool gevolgd . Vervolgens heb ik een jaar 

in Canada gewerkt en daarna de militaire dienstplicht vervuld. Daarna 

vervolgens 15 jaar op 2 verschillende agrarische bedrijven gewerkt. Hierna 

ben ik in dienst gekomen bij AB Oost als ondernemervervangende 

bedrijfsverzorger in de rundveehouderij. Hier werk ik nog steeds met veel 

plezier, inmiddels als Personeelsbeheerder verantwoordelijk voor 

begeleiding en aanname van personeel in een groot deel van Overijssel. 

Ben getrouwd met Marjan en samen hebben we 4 Kinderen en 1 kleinkind. 

Naast mijn dagelijks werk zijn Marjan en ik koster van de Chr. Geref. 

Maranatha kerk. In deze gemeente ben ik ook ouderling. 

9. Thom Dijkman 
Mijn naam is Thom Dijkman en ik ben 60 jaar geleden geboren in Groningen. 

Ik ben getrouwd met Trijnie en samen hebben we vijf kinderen (twee zonen 

en drie dochters) en vijf kleinkinderen. Als zelfstandig ondernemer geef ik 

advies en begeleid ik bouwprojecten in het noorden en oosten van ons land. 

Ik vind het belangrijk om naast mijn maatschappelijke functie een bijdrage te 

leveren aan kerk en samenleving. Ik wil vanuit mijn geloofsovertuiging 

meewerken aan een zorgzamer leefomgeving voor mensen om me heen en 

voor bewoners van onze stad.  Omdat de ChristenUnie in Enschede hieraan 

in de gemeenteraad mee kan werken, heb ik mij voor de CU lijst kandidaat 

gesteld. 

10. Janny Joosten-Leijendekker 
Voor de partij en samenleving wil ik met name een bijdrage leveren op het 

terrein van onderwijs, zorg en welzijn, allochtonenvraagstukken en 

arbeidsmarkt. Daar ligt mijn netwerk en liggen mijn competenties. 

Mijn keuze mezelf, zonder restricties, beschikbaar te stellen voor de 

kandidatenlijst van de CU, is weloverwogen. In een maatschappij waarin 

jongeren vaak een gevoel van onveiligheid ervaren door gebroken gezinnen, 
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mensen die het economisch minder getroffen hebben zich in de kou voelen 

staan, en zorg aan ouderen en zieken te vaak de dupe wordt van politieke 

belangen, is juist nu de Bijbel een richtsnoer voor onze samenleving. Het 

voorbeeld van Jezus van Nazareth te volgen om om te zien naar onze 

naasten. De tien geboden bieden houvast in deze tijden. De CU heeft haar 

programma gebaseerd op het woord van God. Dat is ook mijn basis. Ik wil 

graag een bijdrage leveren aan een samenleving naar Gods woord. 

Veiligheid en zorg voor de naaste op allerlei gebied (werk, zorg, onderwijs). 

Naast het werk voor de CU probeer ik het Evangelie een plaats te geven in 

mijn dagelijks leven als echtgenoot, moeder van volwassen zonen, 

mantelzorger voor jongere en oudere familieleden en manager van een 

werkgeversvereniging in Zorg en Welzijn. Daarbij probeer ik door het 

aangaan van de dialoog met anderen op basis van wederzijds respect elke 

dag van elkaar te leren en te groeien naar een samenleving waarin plaats is 

voor iedereen. 

11. Joke de Paauw-Szabo 
Mijn naam is Joke de Paauw, 49 jaar oud en geboren in Enschede. Ik ben 

van beroep secretaresse. Sinds ik 4 jaar geleden lid ben geworden van de 

ChristenUnie heb ik mij ingezet als fractieassistent. Dit houdt in dat ik allerlei 

hand- en spandiensten verricht:  van administratie tot het bezoeken van 

bijeenkomsten. Ik wil dit ook de komende 4 jaar blijven doen. 

Omdat het de stad is waarin je woont en leeft voel ik me daar betrokken bij. 

Je kunt ook wat voor je medemens betekenen. Daarnaast werk ik als 

gastouder bij een gezin, want dat is mijn hobby, net zoals zwemmen, fietsen, 

borduren, schrijven. Ook ben ik lid van Baptistengemeente ‟t Venster in 

Hengelo, daar ben ik secretaresse van Vrouwencontact. 

De reden waarom ik voor de ChristenUnie heb gekozen is dat ik overtuigd 

Christen ben geworden op 30 jarige leeftijd. Ik wil de Bijbelse normen 

hanteren en toepassen in mijn dagelijks leven. De ChristenUnie bestaat nu 

10 jaar en daar ben ik blij mee. 
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12. Pieter Cnossen 

In het dagelijks leven werkzaam bij Bureau HHM: gespecialiseerd in het 

brede terrein van wonen, welzijn en zorg, met toegepast onderzoek, 

projectbegeleiding en instrumentontwikkeling. De laatste jaren zijn we actief 

betrokken bij de modernisering van de AWBZ en de invoering van de Wmo. 

Ik heb in Enschede Bestuurskunde gestudeerd en woon inmiddels al meer 

dan 13 jaar in Enschede. Tegenwoordig studeer ik Theologie, omdat ik af en 

toe mag spreken in verschillende kerken. Ik geniet daar erg van, net al van 

het coachen van jonge mensen en het organiseren van karakterweekenden 

voor mannen. Ik ben erg blij met mijn vrouw Hanna en zoon Jefta op ons 

gezellige plekje in Stadsveld. Als hobby volleybal ik. 

Ik hou van mensen en geniet van het samenleven in deze wereld, speciaal in 

Enschede. We zijn gemaakt om samen te leven is mijn overtuiging. Omdat ik 

dat bij de ChristenUnie in veel standpunten terug zie komen ben ik een fan 

van deze partij. Ik hoop u ook, lees anders maar eens kort de speerpunten 

onder het kopje verkiezingen 2010! 

13. Margé Buitinga-Ploegman 
55 jaar, en al heel wat jaren woonachtig in onze stad. Ik ben vele jaren 

werkzaam geweest in de zorg. Dit deed ik met hart en ziel, naast het bezig 

zijn in ons gezin. Momenteel ben ik gastouder, compleet met diploma!  en 

ben actief binnen onze kerkelijke gemeente. Politiek  is een tamelijk 

onontgonnen terrein voor mij, dat wel  altijd mijn belangstelling heeft gehad. 

De richtlijnen die God ons gegeven heeft, gelden voor het hele leven. Een 

samenleving die volgens die richtlijnen wil leven, is een gezegende 

samenleving! 

14. Jan Lassche 
Ik ben getrouwd met Gerda Kloppenburg. Wij hebben 2 zoons, 2 dochters, 2 

schoondochters, 2 schoonzoons, van wie 1 aanstaande (maart 2010). Ook 

hebben we 2 kleinzoons en 2 kleindochters van wie de jongste zeer recent 

op 16 november jl. is geboren. 

In de loop van de jaren ben ik actief geweest in eerst de RPF en later de 

ChristenUnie. Bij meerdere verkiezingen heb ik reeds op de plaatselijke 

kieslijst gestaan. Door gezondheidsperikelen ben ik op eigen verzoek 2 x 
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van een verkiesbare plaats naar een lagere plaats gezet. 3 jaar geleden heb 

ik een hartoperatie (4 omleidingen) ondergaan. Sinds die "reparatie" doe ik 

weer mee op meerdere terreinen. 

De kost verdien ik in de software ontwikkeling bij M11idor in Almelo, de 

automatiseringspoot van verzekeringsbedrijf Melching Assuradeuren uit 

Drachten. Daarnaast ben ik ouderling in de Ned. Geref. Kerk in Enschede. 

Om mijn conditie op peil te houden volleybal ik op maandag (oecumenisch 

gereformeerd). Verder zing ik (samen met Gerda) op woensdagavond bij 

Crescendo. Mijn eigenlijke hobby zijn mijn postduiven. 

De politiek probeer ik zoveel mogelijk te volgen. Mijn insteek is altijd geweest 

dan we vanuit de Bijbel een opdracht in deze maatschappij, waar wij deel 

vanuit maken, hebben. Daarbij horen verantwoordelijkheden in het besturen 

van deze maatschappij. De wijze waarop je politiek behoort te bedrijven vind 

ik terug in de ChristenUnie 

15. Fargo Bonder-Timmerman 
Op 12 februari 1952 werd ik geboren in Zwolle waar ik een christelijke lagere 

school doorliep.  Op mij twaalfde jaar verhuisden we naar Sneek waar mijn 

vader een functie bij de belastingdienst accepteerde. In Sneek heb 

ik  middelbaar onderwijs gevolgd, aangevuld met een studie bij de 

belastingdienst om daar in de functie van adjunct commies te werk gesteld te 

worden. In 1972 verhuisden we naar Enschede waar ik ook bij de 

belastingdienst kon gaan werken. In 1974 trouwde ik met Wim en kregen we 

4 kinderen. Ondertussen zijn we gezegend met 4 kleinkinderen met een 

vijfde op komst. Kerkelijk ben ik altijd lid gebleven van de 

Christelijke  Gereformeerde Kerk. Sinds een aantal jaren ben ik aangesteld 

als pastoraal medewerkster. Mijn grote hobby is o.a. lezen en vrijwilligers 

werk bij de Christelijke boektiek de Mirt aan de Minkmaatstraat. Zo kan ik me 

nuttig maken in de winkel en tegelijk op de hoogte blijven van alles wat nieuw 

uitkomt. Op de vraag of ik kandidaat voor de ChristenUnie wil zijn voor de 

komende gemeenteraadsverkiezingen heb ik positief mogen beantwoorden. 

Politiek heeft mijn diepe interesse en de ChristenUnie, waar wij al jaren lid 

van zijn, bedrijft de politiek op een wijze waar ik mij het best in kan vinden. 
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16. Gijs Kant 
28 jaar oud en student Computer Science (Technische Informatica) aan de 

Universiteit Twente. Ik ben geboren in Nijmegen en opgegroeid in Lelystad, 

maar woon nu alweer tien jaar in Enschede. Ik ben drie jaar getrouwd. Ik ben 

actief lid van studentenvereniging VGST en filosofiedispuut Phi. 

Politiek is volgens mij vooral een kwestie van goed bestuur: betrouwbare 

bestuurders die besluiten zorgvuldig nemen in het belang van de burgers en 

de stad. 

17. Peter van Hartingsveldt 
Van huis uit ben ik geen Enschedeer. Ik ben 38 jaar geleden geboren in 

Lisse, maar woon nu ruim 10 jaar met veel plezier in onze stad. Ik ben 

getrouwd en we hebben 3 jongens in de lagere schoolleeftijd. We wonen op 

de Laares en zijn lid van de Gereformeerde Kerk vrijgemaakt van 

Enschede-Noord. 

Politiek heeft mijn aandacht. De samenleving blijft aan het veranderen en 

daarin blijft het heldere geluid van de ChristenUnie nodig. Aandacht voor de 

medemens en daadwerkelijk zorgen voor de medemens die hulp nodig 

heeft. En op een integere wijze omgaan met de middelen die je in de politiek 

ter beschikking hebt en deze ook inzet op basis van onze  christelijke 

idealen.  Maar ook bereid om compromissen te sluiten die nodig zijn om een 

stad als Enschede te besturen en vooruit te helpen.  

18. Peter Jan van Tuil 

Geboren in 1966 in het midden van het land. In 1990 getrouwd met een 

echte Enschedese, en sinds dat jaar dan ook burger van deze stad. Ons 

huwelijk werd gezegend met 4 kinderen 2 meisjes en 2 jongens. 

Sinds 1995 (denk ik) ben ik lid van het lokale bestuur van de ChristenUnie, 

althans van een van de voorgangers daarvan. De eerste jaren heb ik me 

druk gemaakt met het oprichten van een jongerenafdeling alhier. Die heeft 

toen een paar jaar gedraaid, maar is daarna weer ter ziele gegaan. Via 

diverse bestuursfuncties nu dan voorzitter. Na enig denken heb ik besloten 

om me beschikbaar te stellen voor deze lijst. Echte ambities om de raad in te 

gaan zijn er niet, vandaar ook mijn uitdrukkelijk verzoek om mij als lijstduwer 

te plaatsen. 
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In het dagelijks leven werk ik als medewerker BackOffice ICT op het 

Greijdanus. Dit houdt in dat ik als applicatiebeheerder de kost verdien. 

Verdere hobbies zijn RPM/spinnen dat doe ik 1 keer per week, daarnaast op 

de vrijdagmiddag met collega‟s een balletje trappen in de zaal. Daarnaast 

ben ik nog leider van het elftal van mijn zoon. Kortom sport is best wel 

belangrijk voor mij. Verder houd ik me nog bezig met het programmeren van 

websites. 

 

Nieuwsgierig naar meer 

ChristenUniek nieuws? 

Bezoek regelmatig onze actuele website! 

Op onze website www.enschede.christenunie.nl vindt u een schat aan 

informatie. Nieuwsberichten van de fractie en uit de pers, maar ook 

standpunten, contactinformatie en een steeds rijker wordend archief. 

Daarnaast kunt u zich hier aanmelden als lid van de partij om ons werk te 

ondersteunen. We houden de website voortdurend actueel. Bezoek 

regelmatig onze website en blijf op de hoogte! 

Meld u dan nu aan voor onze nieuwsbrief! 

De ChristenUnie Nieuwsbrief is een digitale uitgave van de fractie, met 

daarin het belangrijkste en recentste nieuws uit de lokale politiek en onze 

bijdragen in vergaderingen. Op deze manier krijgt u regelmatig digitaal een 

interessant kijkje in de keuken van de politiek. Wilt u zich aanmelden voor 

een (gratis) abonnement op onze Nieuwsbrief? Stuur dan een mailtje naar: 

webmaster@enschede.christenunie.nl 
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